
  

 
 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Dato:  22/1-2024 
Tidspunkt: kl. 19-21 
Mødeleder: Bestyrelsesforman-
den 
Referent: JS 

Deltagere: Svend Erik, Line, Jakob, Birgitte, Poul, Annette, Pia, Jan, 
Malene, Victoria, Karla, Lotte 
 
Fraværende:   
  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det 
til orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på be-
slutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
og tid 
Til hvem, af 
hvem og hvor-
dan? 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

Godkendt 
  

 

2. Opfølgning på referat (B) 
 
 

Ingen yderligere bemærkninger  

3. Kort orientering (O) 
- Fra elevråd 

 
 

- Fra skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Fra formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Fra øvrige med-
lemmer 
 
 

- Elevtal: 435 
 

 
Arbejder med udarbejdelse af forslag til elevrådenes 
uddeling af elevmillionen 
 
Lotte fortalte om terminsprøverne, hvor skolen har 
været med i et forsøg, hvor eleverne har fået tildelt 
kommunale maskiner for lettere at kunne afsløre snyd 
 
Skolefest torsdag før påskeferien, den 21/3 
 
Der er åbnet for indskrivningen til kommende børne-
haveklasse. 
 
Invitation til foredrag med Rasmus Alenkær, vi tilmel-
der 6 personer. 
 
Fra formanden: 
Byordning. Der foreligger ikke nye oplysninger, derfor 
skal punktet ikke genoptages.  
 
Der refereres til referat fra 301023. 
2 medlemmer var ikke enige i dette. 
 
Formanden har haft møde med kommunens jurist, 
John Ingemann Hansen, der gør opmærksom på, at 
tilsynspligten ikke kan tilsidesættes.      
 
Intet 

 
20 min. 

4. Godkendelse af regnskab 
2023 og budget 2024 

Lotte fremlægger regnskabet, og som det ser ud, en-
der vi i 2023 med et lille overskud på ca. 100.000 kro-
ner.  

 
60 min. 



  

 
 

- Bilag regnskabs-
rapport og budget 

 

 
Lotte fremlægger budgettet for 2024.  
Lønbudgettet er i balance, så vi skal hverken ansatte 
eller af med kollegaer. 
Skolebestyrelsen godkender lønbudgettet og budget-
tet for 2024 
 
Vi kigger på det endelige overskud, når vi kender re-
sultatet af forhandlingen om elevmillionen.  
 
 

5. Forretningsorden revide-
res. Vedhæftes. Revideret 
oplæg fremlægges på mø-
det. 
 

Jakob havde udfærdiget et oplæg om lovhierarkiet jf. 
bekendtgørelsen om folkeskolen - herunder styrelses-
vedtægten. Hvilket han fremlagde. 
Oplægget sendes med referatet ud som bilag. 
 
Lotte undersøger hos forvaltningen, om det er korrekt 
forstået, at vi ift. styrelsesvedtægten i kommunen ikke 
skal have en forretningsorden for skolebestyrelsen? 
Jakob beder om, at blive en del af kommunikationen. 
Nuværende forretningsorden er fra 1998. Svar videre-
bringes på næste møde, hvor forretningsordenen kan 
genbehandles. 
 
 
 
 

 
30 min. 

6. Økonomi (O/D) 
- Bilag: Budgetop-

følgning   
 

Se punkt 4  

7. Eventuelt (O) 
 
 

Forvaltningen har forespurgt, om skolen afholder for-
skudte valg. Bestyrelsen beslutter, at der må være ny-
valg i dette forår, da Svend Erik, Pia og Line er valgt i 
foråret 2020, således at skolen har forskudte valg. 
 
Opfølgning: Skolen har pt ikke forskudte valg. Jvf.ud-
sendte referater fra 2018 og 2022. Dette kan først 
sættes i værk i forbindelse med ordinært valg i 2026. 
Bestyrelsen bedes forholde sig til dette inden ordinært 
valg i 2026. 
 

 
10 min. 

8. Kommende møder:  26/2, 8/4, 13/5 og 17/6  

 


